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П Р О Т О К О Л 

 

№14 
 

 Днес 27.04.2012 г. В Ритуалната зала на Община Кнежа се проведе заседание на 

Общинския съвет – Кнежа. На заседанието от 17 общински съветника присъстваха 14. 

Отсъстваха: Иван Дановски, Росен Пещенски и Стефчо Малкодански. 

Преди откриване на заседанието председателя на Общинския съвет Кнежа г-жа 

Малина Цолова обяви, че след проведените избори на 22.04.2012 година за кмет на 

общината е избран Симеон Тодоров Шарабански. Решение №222 от 23.04.2012 година на 

Общинската избирателна комисия прочете нейния председател г-жа Тереза Павловска. Г-н 

Шарабански положи клетва пред общинските съветници и гости на заседанието да спазва 

Конституцията и законите на страната и да работи за благоденствието на общината, след 

което подписа клетвен лист и декларация по чл. 41, ал 1 от ЗМСМА и благодари на 

подкрепилите го в изборите. 

След тази процедура председателят на общинския съвет откри редовното за 

м.Април заседание в 14
45

 часа и предложи в обявения дневен ред да се направи промяна в 

местата на т. 1 и т. 2. Общинският съвет с 13 гласа „за” прие следния 

Д Н Е В Е Н   Р Е Д: 

1.Отчет за работата на„АСПАРУХОВ  ВАЛ” ЕООД за 2011 година. 
2.Отчет за работата на „КНЕЖА ГАЗ” ООД за 2011 година. 
3.Отчет за работата и изпълнението на бюджета на кметствата в 

Община Кнежа за 2011 година. 
4.Докладни записки, молби на граждани и юридически лица: 

4.1.Докладна записка от инж.Николай Дамяновски – Вр.ИД кмет на 
Община Кнежа относно необходимостта от одобряване на Подробен 
устройствен план – Парцеларен план за заустващия колектор от ПСОВ 

гр.Кнежа до река Гостиля към обект: „Доизграждане, реконструкция и 
рехабилитация на водопровод и канализационна мрежа, и изграждане на 

ПСОВ гр.Кнежа, Община Кнежа, Област Плевен”; 
4.2.Докладна записка от инж.Николай Дамяновски – Вр.ИД кмет на 

Община Кнежа относно  приемане на отчета за състоянието на общинския 

дълг на Община Кнежа за 2011 година; 
4.3.Докладна записка от инж.Николай Дамяновски - Вр.ИД кмета 

на Община Кнежа относно приемане на План за развитие на  социалните 
услуги  в Община Кнежа през 2012 година по изпълнение на Общинската 
стратегия за развитие на социалните услуги в Община Кнежа (2011 – 2015 

г.); 
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4.4.Докладна записка от инж.Николай Дамяновски – Вр.ИД кмет на 

Община Кнежа относно предоставяне на помещение на Център за 
междуетнически диалог и толерантност „АМАЛИПЕ”; 

4.5.Докладна записка от инж.Николай Дамяновски – Вр.ИД кмет на 

Община Кнежа относно участие на Община Кнежа като партньор на 
Професионална гимназия по механоелектротехника „Христо Смирненски” 

гр.Кнежа в съвместен/партньорски проект по ОП „Развитие на човешките 
ресурси”; 

4.6.Докладна записка от инж.Николай Дамяновски – Вр.ИД кмет на 

Община Кнежа относно предоставяне на общински пасища в землището на 
Община Кнежа; 

4.7.Докладна записка от Таня Цуцуманова – общински съветник, 

относно награждаване на учители, ученици и културни дейци по повод 
Деня на българската просвета и култура и славянската писменост; 

4.8.Докладна записка от Малина Цолова – председател на Общински 
съвет Кнежа относно допълван на Правилника за организацията и 
дейността на Общинския съвет Кнежа, неговите комисии и 

взаимодействието му с Общинска администрация за мандат 2011 – 2015 
година; 

4.9.Докладна записка от Таня Цуцуманова – общински съветник, 
относно приемане Вътрешни правила за работа на комисията по чл. 25, ал. 
2, т. 3 от Закона за предотвратяване и разкриване на конфликт на 

интереси; 
4.10.Заповед на Областния управител гр.Плевен относно ново 

обсъждане на Решение №56 в частта по т. 3 по Протокол №12 от 27.03.2012 

година; 
4.11.Молба и предизвестие от д-р Велизар Дилов – управител на 

„МБАЛ – Кнежа” ЕООД, относно освобождаване от заеманата длъжност; 
4.12.Предложение от Маргарита Павловска – председател на ПК 

„Напредък” гр.Кнежа относно прекратяване на съсобственост в имот н 

кв.119, пл.№1949 по плана на гр.Кнежа; 
4.13.Молба от Стоян Горнишки от гр.Кнежа относно закупуване на 

общински имот. 
5.Разни. 

Да вземат участие в работата на заседанието присъстваха: 

г-н Симеон Шарабански – кмет на Община Кнежа; 

г-н Петър Гърневски – кмет на кметство с.Бреница; 

г-н Симеон Желязков – кмет на кметство с.Еница; 

г-н Цветан Иванов – кмет на кметство с.Лазарово; 

г-жа Наталия Христова – Радомирска –секретар на Община Кнежа; 

г-жа Петя Маринска-Хинкинска – гл.счетоводител на Община Кнежа; 

инж.Николай Кьосовски-директор на дирекция „Специализирана администрация”; 

г-жа Наталия Буковска – гл.специалист в кметство с.Бреница; 

инж.Валентин Калапиш – управител на „Аспарухов вал” ЕООД; 

г-жа Силвия Герговска – гл.счетоводител на „Аспарухов вал” ЕООД; 

инж.Ангел Горнишки – управител на „Кнежа газ” ООД; 

инж.Анка Петкова съдружник в „Кнежа газ” ООД 
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и граждани. 
 

ПО ПЪРВА ТОЧКА – Отчет за работата на „Аспарухов вал” ЕООД гр.Кнежа за 

2011 година направи инж.Калапиш. 

Отношение по отчета взеха: 

Постоянната комисия по евроинтеграция и икономическо развитие предлага отчета 

да бъде приет. 

Постоянната комисия по земеделие, природни ресурси, горско стопанство и 

екология също предлага отчета да бъде приет. 

Постоянната комисия по здравеопазване, социална политика и етнически въпроси 

предлага отчета да влезе в ОбС за обсъждане. 

Постоянната комисия по образование, култура, спорт и младежки дейности 

предлага отчета да влезе в ОбС за разглеждане. 

Постоянната комисия по устройство и развитие на територията на общината, 

обществен ред и безопасност на движението предлага отчета да влезе в ОбС за обсъждане. 

Постоянната комисия по финанси, бюджет, общинска собственост, приватизация и 

данъчна политика предлага отчета да бъде прие, а не разпределената печалба от 2011 г. да 

бъде отнесена в общи резерви на дружеството. 

Желязков препоръча да се закупят спирателни кранове за Еница, за да може при 

авария да не се източва водата в цялото село. 

Грамов постави въпросите, които постави и на комисията, защо В и К услугите са 

на загуба? Защо предлага печалбата да се реинвестира в губещата дейност? Как се отчита 

водата с която се мият улиците?  Защо се увеличава цената на водата? Няма да подкрепи 

отчета. 

Пеновски попита защо дружеството е само „Аспарухов вал” ЕООД, а не В и К? В 

отчета не е посочено колко е персонала и каква е средната брутна работна заплата. Той 

няма да подкрепи този отчет. 

Инж.Калапиш отговори на поставените въпроси. 

След проведените дебати общинския съвет прие предложението на бюджетната 

комисия. 

Р Е Ш Е Н И Е №69 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 23, първо предложение и ал. 2 от ЗМСМА и чл.23, ал. 

1, т. 11 във връзка с чл. 29, ал. 1, т. 6 от Наредба №13 за управление и упражняване правата 

на собственик на Община Кнежа върху общинската част от капитала на търговските 

дружества, Общинският съвет Кнежа  

Р Е Ш И: 

1.Общинският съвет Кнежа приема отчета на „Аспарухо вал” ЕООД за 2011 г. 

2.Неразпределената печалба от 2011 година в размер на 21 хил. лева да бъде 

отнесена в общи резерви на „Аспарухов вал” ЕООД. 

Гласували: „за”-11, „против”-2; „въздържал се”-1. 
ПО ВТОРА ТОЧКА – Отчет за работата на „Кнежа газ” ООД гр.Кнежа за 2011 година 

направи инж.Горнишки. 

Отношение по отчета взеха: 

Постоянната комисия по евроинтеграция и икономическо развитие предлага отчета да бъде 

приет със забележката за липса на инвестиционна програма и неритмично снабдяване с газ 

през зимния период. 

Постоянната комисия по земеделие, природни ресурси, горско стопанство и екология  

предлага отчета да бъде приет. 
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Постоянната комисия по здравеопазване, социална политика и етнически въпроси предлага 

отчета да се приеме. 

Постоянната комисия по образование, култура, спорт и младежки дейности предлага отчета 

да влезе в ОбС за разглеждане. 

Постоянната комисия по устройство и развитие на територията на общината, обществен ред 

и безопасност на движението предлага отчета да влезе в ОбС за обсъждане. 

Постоянната комисия по финанси, бюджет, общинска собственост, приватизация и данъчна 

политика предлага отчета да бъде прие, а не разпределената печалба от 2011 г. след облагане, да 

бъде отнесена в общи резерви на дружеството. 

Грамов и Андреев поставиха въпроси за ритмичното снабдяване с газ през зимния период и 

ценообразуването. 

Инж.Петкова отговори за създалите се проблеми през зимния период със снабдяването с 

газ. 

Общинският съвет прие предложението на бюджетната комисия. 

Р Е Ш Е Н И Е №70 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 23, първо предложение и ал. 2 от ЗМСМА и чл.23, ал. 

1, т. 11 във връзка с чл. 29, ал. 1, т. 6 от Наредба №13 за управление и упражняване правата 

на собственик на Община Кнежа върху общинската част от капитала на търговските 

дружества, Общинският съвет Кнежа  

Р Е Ш И: 

1.Общинският съвет Кнежа приема отчета на „Кнежа газ” ООД за 2011 г. 

2.Неразпределената печалба от 2011 година, след облагане с печалба в размер на 

15 987 лева, да се отнесе в общи резерви на дружеството. 

Гласували: „за”-14; „против”-няма; „въздържали се”-няма. 

ПО ТРЕТА ТОЧКА - Отчет за работата и изпълнението на бюджета на кметствата 

в Община Кнежа за 2011 година. 

Отчет за работата на кметство Бреница направи г-жа Наталия Буковска. 

Отношение по отчета взеха: 

Постоянната комисия по евроинтеграция и икономическо развитие предлага отчета 

да влезе за обсъждане в ОбС. 

Постоянната комисия по земеделие, природни ресурси, горско стопанство и 

екология  предлага отчета да влезе за обсъждане в ОбС. 
Постоянната комисия по здравеопазване, социална политика и етнически въпроси 

предлага отчета да се приеме. 

Постоянната комисия по образование, култура, спорт и младежки дейности 

предлага отчета да бъде приет. 

Постоянната комисия по устройство и развитие на територията на общината, 

обществен ред и безопасност на движението предлага отчета да се приеме. 

Постоянната комисия по финанси, бюджет, общинска собственост, приватизация и 

данъчна политика предлага отчета да влезе в ОбС и се приеме за информация. 

Общинският съвет прие за сведение отчета на кметство с.Бреница. 

Отчет за работата на кметство Еница направи г-н  Симеон Желязков. 

Отношение по отчета взеха: 

Постоянната комисия по евроинтеграция и икономическо развитие предлага отчета 

да влезе за обсъждане в ОбС. 

Постоянната комисия по земеделие, природни ресурси, горско стопанство и 

екология  предлага отчета да влезе за обсъждане в ОбС. 
Постоянната комисия по здравеопазване, социална политика и етнически въпроси 

предлага за заседанието да бъде внесен по-подробен отчет. 
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Постоянната комисия по образование, култура, спорт и младежки дейности 

предлага заседанието да бъде внесен по-подробен отчет. 

Постоянната комисия по устройство и развитие на територията на общината, 

обществен ред и безопасност на движението предлага отчета да се приеме. 

Постоянната комисия по финанси, бюджет, общинска собственост, приватизация и 

данъчна политика предлага отчета да влезе в ОбС и се приеме за информация. 

Общинският съвет прие за сведение отчета на кметство с.Еница. 

Отчет за работата на кметство Лазарово направи г-н  Цветан Иванов. 

Отношение по отчета взеха: 

Постоянната комисия по евроинтеграция и икономическо развитие предлага отчета 

да влезе за обсъждане в ОбС. 

Постоянната комисия по земеделие, природни ресурси, горско стопанство и 

екология  предлага отчета да влезе за обсъждане в ОбС. 
Постоянната комисия по здравеопазване, социална политика и етнически въпроси 

предлага отчета да бъде приет. 

Постоянната комисия по образование, култура, спорт и младежки дейности 

предлага  да се приеме отчета. 

Постоянната комисия по устройство и развитие на територията на общината, 

обществен ред и безопасност на движението предлага отчета да се приеме. 

Постоянната комисия по финанси, бюджет, общинска собственост, приватизация и 

данъчна политика предлага отчета да влезе в ОбС и се приеме за информация. 

Общинският съвет прие за сведение отчета на кметство с.Лазарово. 

Р Е Ш Е Н И Е №71 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 23, първо предложение и ал. 2 от ЗМСМА, 

Общинският съвет Кнежа 

Р Е Ш И: 

1.Общинският съвет Кнежа приема отчетите за работата и изпълнението на 

бюджета на кметствата в Община Кнежа за 2011 година за сведение. 

Гласували: „за”-14; „против”-няма; „въздържали се”-няма. 
ПО ЧЕТВЪРТА ТОЧКА – ДОКЛАДНИ ЗАПИСКИ, МОЛБИ НА ГРАЖДАНИ И 

ЮРИДИЧЕСКИ ЛИЦА: 

1.Докладна записка от инж.Николай Дамяновски – Вр.ИД кмет на Община Кнежа 

относно необходимостта от одобряване на Подробен устройствен план – Парцеларен план 

за заустващия колектор от ПСОВ гр.Кнежа до река Гостиля към обект: „Доизграждане, 

реконструкция и рехабилитация на водопровод и канализационна мрежа, и изграждане на 

ПСОВ гр.Кнежа, Община Кнежа, Област Плевен”, докладва инж.Кьосовски. 

Отношение по докладната записка взеха: 

Постоянната комисия по устройство и развитие на територията на общината, 

обществен ред и безопасност на движението и Постоянната комисия по финанси, бюджет, 

общинска собственост, приватизация и данъчна политика на съвместно заседание решиха 

да се подкрепи докладната записка. 
Общинският съвет прие докладната записка с поименно гласуване. 

Р Е Ш Е Н И Е №72 

На основание чл. 129, ал. 1 от ЗУТ, чл. 21, ал. 1, т. 8 и т. 11 и ал. 2 от 

ЗМСМА,Общинският съвет Кнежа 

Р Е Ш И: 

1.Общинският съвет Кнежа  одобрява подробен устройствен план – парцеларен 

план за  обект: „Доизграждане, реконструкция и рехабилитация на водопровод и 

канализационна мрежа, и изграждане на ПСОВ гр.Кнежа, Община Кнежа, Област Плевен” 
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– Подобект: ПУП - парцеларен план за заустващия колектор от ПСОВ гр.Кнежа до река 

Гостиля. 

Гласували поименно: „за”-14; „против”-няма; „въздържали се”-няма. 

2.Докладна записка от инж.Николай Дамяновски – Вр.ИД кмет на Община Кнежа 

относно  приемане на отчета за състоянието на общинския дълг на Община Кнежа за 2011 

година, докладва г-жа Маринска – Хинкинска. 

Отношение по докладната записка взеха: 

Постоянната комисия по евроинтеграция и икономическо развитие предлага отчета 

за дълга да бъде приет. 

Постоянната комисия по земеделие, природни ресурси, горско стопанство и 

екология  предлага отчета за общинския дълг да се приеме. 

Постоянната комисия по здравеопазване, социална политика и етнически въпроси 

предлага да бъде приет отчета. 

Постоянната комисия по образование, култура, спорт и младежки дейности 

предлага заседанието да бъде приет отчета за общинския дълг. 

Постоянната комисия по устройство и развитие на територията на общината, 

обществен ред и безопасност на движението предлага отчета за общинския дълг да се 

приеме. 

Постоянната комисия по финанси, бюджет, общинска собственост, приватизация и 

данъчна политика предлага отчета да бъде приет. 

Общинският съвет прие докладната записка с поименно гласуване. 

РЕШЕНИЕ №73 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 23, първо предложение  и ал. 2 от ЗМСМА и във 

връзка с чл. 9, ал. 2 от Закона за Общинския дълг, Общинският съвет Кнежа 

Р Е Ш И: 

1.Общинският съвет Кнежа  приема отчета за състоянието на общинския дълг за 

2011 година съгласно приложения Годишен доклад по дълга. 

Гласували поименно: „за”-14; „против”-няма; „въздържали се”-няма. 

 3.Докладна записка от инж.Николай Дамяновски - Вр.ИД кмета на Община Кнежа 

относно приемане на План за развитие на  социалните услуги  в Община Кнежа през 2012 

година по изпълнение на Общинската стратегия за развитие на социалните услуги в 

Община Кнежа (2011 – 2015 г.), докладва инж.Кьосовски. 

Отношение по докладната записка взеха: 

Постоянната комисия по здравеопазване, социална политика и етнически въпроси 

предлага да се приеме докладната записка. 

Постоянната комисия по финанси, бюджет, общинска собственост, приватизация и 

данъчна политика предлага да се приеме плана за социалните услуги. 

Общинският съвет прие докладната записка. 

Р Е Ш Е Н И Е №74 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 12 от ЗМСМА и в изпълнение на Общинската 

стратегия за развитие на социалните услуги в Община Кнежа 2011-2015 г., във връзка с чл. 

19, ал. 2 от Закона за социалното подпомагане и чл. 36б, ал. 1 и ал. 4 от Правилника за 

прилагане на Закона за социалното подпомагане, Общинският съвет Кнежа 

Р Е Ш И: 

1.Общинският съвет Кнежа приема План за развитие на социалните услуги в 

Община Кнежа през 2012 година. 

Гласували: „за”-14; „против”-няма; „въздържали се”-няма. 
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4.Докладна записка от инж.Николай Дамяновски – Вр.ИД кмет на Община Кнежа 

относно предоставяне на помещение на Център за междуетнически диалог и толерантност 

„АМАЛИПЕ”, докладва инж.Кьсовски. 

Отношение по докладната записка взеха: 

Постоянната комисия по образование, култура, спорт и младежки дейности не 

предлага решение, тъй като за докладната записка са гласували:2-„за” и 2 – „против”. 

Постоянната комисия по финанси, бюджет, общинска собственост, приватизация и 

данъчна политика предлага да се приеме докладната записка, като се сключи договор за 

срок – до започване строителството на Съдебната палата. 

Петров предложи да се даде без условия искането помещение. 

Грамов е против отдаването на това помещение защото може да носи приход на 

общината от приличен наем. Има свободни стаи на ІV етаж на бившето НПК и там може 

да им се даде безусловно. 

Шарабански приема, че исканото помещение е атрактивно, но на проведените до 

сега търгове не е имало кандидати при наем 400 лева на месец. Сдружението, което иска 

помещение ще плаща заплати на двама експерти. Водят се дела със „Здравец” АД за 

помещенията на І и ІІІ етаж от сградата на бившето НПК и в бъдеще може да се разчита и 

на тези помещения. Да не се отказва исканото помещение. 

Герговска попита направен ли е ремонт на въпросното помещение, защото когато 

помещението е искано от сдружение „Свети Валентин” се отговори, че трябва да се 

ремонтира и отпуснатите по бюджета 4 х. лева тъкмо ще им стигнат. 

Шарабански отговори, че Центъра ще си направят ремонта. 

Андреев напомни, че в това помещение е обмисляно да се настани Общинската 

служба по земеделие, защото е на равно, а там ходят и стари хора. 

Цолова обясни, че има молба и от другото младежко сдружение, което иска 

помещението на другия ъгъл на бл.Рила 2, но тя е внесена след заседанията на комисиите и 

ще се гледа на следващото заседание. 

След гласуване за прекратяване на дебатите общинския съвет прие докладната 

записка. 

Р Е Ш Е Н И Е №75 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от ЗМСМА, Общинският съвет Кнежа 

Р Е Ш И: 

1.Общинският съвет Кнежа възлага на кмета на общината да сключи договор за 

безвъзмездно ползване на помещение с полезна площ от 61 м
2
, находящо се на ул.Христо 

Ботев №1 в бл.Рила 2 (бившето Бюро по труда) за срок от 01.05.2012 година до 30.09.2013 

година с Център за междуетнически диалог и толерантност „АМАЛИПЕ”. 

Гласували поименно: „за”-9; „против”-няма; „въздържали се”-5. 

 5.Докладна записка от инж.Николай Дамяновски – Вр.ИД кмет на Община Кнежа 

относно участие на Община Кнежа като партньор на Професионална гимназия по 

механоелектротехника „Христо Смирненски” гр.Кнежа в съвместен/партньорски проект 

по ОП „Развитие на човешките ресурси”, докладва инж.Кьсовски. 

 Отношение по докладната записка взеха: 

 Цолова обясни, че в комисиите е разглеждана само молбата от директора на 

професионалната гимназия, а по-късно е внесено становище от общинска администрация 

под формата на докладна записка. 

 Постоянна комисия по евроинтеграция и икономическо развитие предлага поканата 

за партньорство да се осъществи след становище от общинска администрация. 

 Постоянната комисия по образование, култура, спорт и младежки дейности 

предлага да се подкрепи партньорството, на заседанието на бюджетната комисия да бъде 



[8] 

 

поканен представител от гимназията, за да обясни с какви средства трябва да участва 

общината. 

 Постоянната комисия по финанси, бюджет, общинска собственост, приватизация и 

данъчна политика предлага да се подкрепи докладната записка с предложените решения, 

като в Споразумението се направят следните корекции: 

- Чл. 12, т. 3 – да отпадне „финансови ресурси”; 

- Чл. 12, т. 6 – да се допълни след края на изречението „логистична и информационна 

дейност”. 

Общинският съвет прие с поименно гласуване предложението на бюджетната 

комисия. 

Р Е Ш Е Н И Е №76 

На основание чл. 61, ал. 1 и ал. 2, т. 2 от ЗМСМА, Общинският съвет Кнежа  

Р Е Ш И: 

1.Общинският съвет Кнежа подкрепя намерението на Община Кнежа да участва в 

качеството си на партньор при кандидатстването за финансиране на проект „Можем 

всички заедно” по Оперативна програма „Развитие на човешките ресурси”, по схема за 

предоставяне на безвъзмездна финансова помощ: BG051PO001-4.1.05 „Образователна 

интеграция на децата и учениците от етническите малцинства”. 

2.Одобрява Споразумението за общинско сътрудничество с оглед кандидатстването 

на Община Кнежа по проекта в качеството й на партньор, съгласно чл. 59 и сл. От 

ЗМСМА, съгласно Приложение №1 (с направените корекции), неразделна част от 

настоящото решение. 

Гласували поименно: „за”-14; „против”-няма; „въздържали се”-няма. 

6.Докладна записка от инж.Николай Дамяновски – Вр.ИД кмет на Община Кнежа 

относно предоставяне на общински пасища в землището на Община Кнежа, докладва 

инж.Кьосовски. 

Отношение по докладната записка взеха: 

Постоянната  комисия по земеделие, природни ресурси, горско стопанство и 

екология предлага да се подкрепи докладната записка. 

Постоянната комисия по финанси, бюджет, общинска собственост, приватизация и 

данъчна политика също предлага да се подкрепи докладната записка. 

Общинският съвет прие докладната записка. 

Р Е Ш Е Н И Е №77 

На основание чл. 37п, ал. 1 и ал. 2 от ЗСПЗЗ и чл. 21, ал. 1, т. 8 и ал. 2 от ЗМСМА, 

Общинският съвет Кнежа 

Р Е Ш И: 

1.Да бъдат прекратени договорите на земеделските стопани, които са получили 

субсидии и не са издължили наема си към Община Кнежа за 2011 година за ползване на 

общински пасища и на тези, които вече не притежават пасищни животни. 

2.При желание от страна на земеделските стопани, отглеждащи пасищни животни и 

издължили наема за 2011 година към Община Кнежа, да бъдат удължени изтичащите им 

договори. 

3.С общинските пасища от прекратените договори по т. 1 от докладната записка да 

се сключат договори с животновъди, отговарящи на критериите определени с Решение 

№308/29.04.2009 година на Общинския съвет Кнежа. 

Гласували поименно: „за”-14; „против”-няма; „въздържали се”-няма. 

7.Докладна записка от Таня Цуцуманова – общински съветник, относно 

награждаване на учители, ученици и културни дейци по повод Деня на българската 

просвета и култура и славянската писменост, докладва г-жа Цуцуманова. 
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Отношение по докладната записка взеха: 

Постоянната комисия по образование, култура, спорт и младежки дейности 

предлага да се подкрепи докладната записка. 

Постоянната комисия по финанси, бюджет, общинска собственост, приватизация и 

данъчна политика също предлага да се подкрепи докладната записка с предложените 

решения. 

Общинският съвет прие докладната записка. 

Р Е Ш Е Н И Е №78 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 23, първо предложение и ал. 2 от ЗМСМА, 

Общинският съвет Кнежа 

Р Е Ш И: 

1.По повод честването на 24 май – Денят на българската просвета и култура и на 

славянската писменост да бъдат наградени с грамота и значка предложените учители, 

ученици и културни дейци: 

НЧ „БОРБА 1896” гр.Кнежа 

1.Венка Петрова Нинковска за дългогодишна актьорска дейност 

НЧ „НАРОДНО СЪЗНАНИЕ 1897” с.Бреница 

1.Асен Андреев Диновски – ръководител на детски танцов състав, женска фолклорна група 

и група „Коледари” 

ПГЗ „СТЕФАН ЦАНОВ” гр.Кнежа 

1.Петя Димчева Коларова – перспективен млад учител, отлична работа кат класен 

ръководител 

2.инж.Марин Банков Бодилков – за активна работа по проекти и издигане авторитета на 

училището 

3.Ренета Борисова Драмалиева – ученичка от ХІІ
а
 клас – за отличен успех и активна 

извънучилищна дейност 

4.Тереза Бисерова Ризова – ученичка от ХІІ
в
 клас – за отличен успех и активна 

извънучилищна дейност 

ПГМЕТ „ХРИСТО СМИРНЕНСКИ” гр.Кнежа 

1.инж.Нина Йотова Танчева – главен учител 

2.Татяна Илиева Христова – учител по руски език 

3.Филип Славчов Карлов – ученик в ХІІ клас специалност „Машини и системи с ЦПУ” 

4.Стилияна Ивайлова Трънска – ученичка в ХІ клас специалност „Електрически 

инсталации” 

СОУ „НЕОФИТ РИЛСКИ” гр.Кнежа 

1.Малина Венелинова Чопакова – старши учител по български език и литература – 

възпитава и обучава поколения ученици с отговорност, компетентност и любов към 

професията 

2.Преслава Детелинова Кюрчева – ученичка от ХІІ клас за високи резултати в учебната 

дейност, активно участие в ученически олимпиади и проявена лична отговорност и 

инициативност за издигане авторитета и доброто име на училището и общината 

3.Любомир Йонков Койнарски – ученик от ХІІ клас за високи резултати в учебната 

дейност, активно участие в ученически олимпиади и спортни състезания, и проявена лична 

отговорност и инициативност за издигане авторитета и доброто име на училището и 

общината 

ОУ „ВАСИЛ ЛЕВСКИ” гр.Кнежа 

1.Димитрина Павлова Трифонова – старши учител с доказан професионализъм и 

отговорно отношение към формирането на познавателни интереси и способности на 

учениците, на творческо мислене и изграждане на трайна ценностна система. Използва 
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успешно съвременните интерактивни методи на преподаване и обучени, допринесли за 

достойното представяне на седмокласниците от училището в областния кръг на 

олимпиадата по география и икономика. 

2.Яна Тихомирова Танчева – ученичка в VІІ клас – постигнато призово място на областния 

кръг на олимпиадата по география и икономика за седми клас, активен участник в 

извънкласните форми и инициативи на училището. 

ОУ „ОТЕЦ ПАИСИЙ” гр.Кнежа 

1.Валентина Христова Денинска – старши учител по история и география – за високи 

резултати на ученици от олимпиади 

2.Виктория Тихомирова Рояшка – ученичка в ІІІ клас – спечелила наградата на 

гр.Казанлък за рисунка на тема „Наследници на Дечко Узунов” 

3.Валя Пламенова Матовска – ученичка от VІІ клас – за активно участие в областен кръг 

на олимпиадите по биология, химия, география и икономика 

ОУ „ХРИСТО БОТЕВ” с.Бреница 

1.Аксиния Цанкова Мишовска – начален учител 

2.Илиян Светлинов Рухчовски – ученик в VІІІ клас 

ОУ „ВАСИЛ ЛЕВСКИ” с.Еница 

1.Мирослава Николова Лъжовска – учител по физика, химия и английски език за 

постигнати високи резултати в УВП през учебната 2011/2012 година 

2.Елизабет Миладинова Мариова – ученичка в VІІ клас 

НУ „КНЕЖИЦА” гр.Кнежа 

1.Анатоли Тодоров Драшански – директор на училището – за постижения в 

преподавателската, методическата и ръководната работа, отговорност и инициативност 

при изпълнение на поставените задачи              

2.Румяна Стойчева Райкова – старши учител, начален етап на основното образование І-ІV 

клас за постижения в преподавателската, методическата и ръководната работа, 

отговорност и инициативност при изпълнение на поставените задачи              

3.Теодора Захариева Каменополска – ученичка в ІV клас – показала отлични резултати и се 

класирала за областния кръг на Националната олимпиада „Знам и мога” 

4.Радослав Стилиян Йорданов - ученик в ІV клас – показал отлични резултати и се 

класирала за областния кръг на Националната олимпиада „Знам и мога” 

ЦДГ „ГЪЛЪБИН БОЕВСКИ” гр.Кнежа 

1.Маргарита Генова Бонинска 

2.Силвия Василева Горанова 

3.Даря Гешова Коновска 

ЦДГ „ЛИЛЯНА ДИМИТРОВА” с.Еница 

1.Ели Иванова Йорданова – директор 

ОДЗ №1 „ОГНЯН МИХАЙЛОВ” гр.Кнежа 

1.Валентина Христова Георгиева – старши учител – за високи резултати в работата с 

децата от ПГ (5г.) и ПГ (6 г.) по изобразително изкуство, отговорна, инициативна и 

притежаваща умения за работа в екип 

ОДЗ №2 „ДАФИНКА ЧЕРГАРСКА” гр.Кнежа 

1.Тинка Димитрова Калейчева – старши учител по музика 

ОДЗ „ЙОРДАН КАМЕНОПОЛСКИ” с.Бреница 

1.Надежда Павлова Гошова – старши учител - за прилагане на творчески подходи в 

работата с децата и с родителите и популяризиране на дейността на детското заведение 

2.Любка Живкова Бумброва – за прилагане на творчески и иновативни методи в работата с 

децата. 
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2.Средствата да се вземат от предвидените за честването на 24 май в Културния 

календар. 

3.Награждаването да се извърши в деня на честването на празника в салона на НЧ 

„Борба 1896” гр.Кнежа. 

 Гласували: „за”-14; „против”-няма; „въздържали се”-няма. 

8.Докладна записка от Малина Цолова – председател на Общински съвет Кнежа 

относно допълван на Правилника за организацията и дейността на Общинския съвет 

Кнежа, неговите комисии и взаимодействието му с Общинска администрация за мандат 

2011 – 2015 година, докладва г-жа Цолова. 

Докладната записка е разгледана във всички постоянни комисии и становището им 

е да бъде приета. 

Р Е Ш Е Н И Е №79 

 На основание чл. 21, ал. 1, т. 23, първо предложение и ал. 2 от ЗМСМА, чл. 25, ал. 2, 

т. 3 от Закона за предотвратяване и разкриване на конфликт на интереси, Общинският 

съвет Кнежа 

Р Е Ш И: 

 1.Да се допълни чл. 20, ал. 1 с нова т. 7, в която да се запише Комисия по етика и 

установяване конфликт на интереси, състояща се от 5 члена от Правилника за 

организацията и дейността на Общинския съвет Кнежа, неговите комисии и 

взаимодействието му с Общинска администрация. 

Гласували: „за”-13; „против”-няма; „въздържали се”-няма. 

9.Докладна записка от Таня Цуцуманова – общински съветник, относно приемане 

Вътрешни правила за работа на комисията по чл. 25, ал. 2, т. 3 от Закона за 

предотвратяване и разкриване на конфликт на интереси, докладва г-жа Цуцуманова. 

Отношение по докладната записка взеха: 

Постоянната комисия по евроинтеграция и икономическо развитие предлага 

вътрешните правила да бъдат приети. 

Постоянната комисия по земеделие, природни ресурси, горско стопанство и 

екология  предлага правилата да се приемат. 

Постоянната комисия по здравеопазване, социална политика и етнически въпроси 

предлага да бъдат приети вътрешните правила с допълнение в чл. 7, да се допише т. 5 с 

текст: Комисията да се самосезира. 

Постоянната комисия по образование, култура, спорт и младежки дейности 

предлага да се подкрепи решението на комисията по здравеопазване. 

Постоянната комисия по устройство и развитие на територията на общината, 

обществен ред и безопасност на движението предлага правилата да се приемат. 

Постоянната комисия по финанси, бюджет, общинска собственост, приватизация и 

данъчна политика предлага вътрешните правила да бъдат приети. 

Цуцуманова обясни, че допълнението не е необходимо. 

Общинският съвет прие докладната записка. 

Р Е Ш Е Н И Е №80 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 23 и ал. 2 от ЗМСМА, Общинският съвет Кнежа  

Р Е Ш И: 

1.Общинският съвет Кнежа приема Вътрешни правила за работа на комисията по 

чл. 25, ал. 2, т. 3 от Закона за предотвратяване и разкриване на конфликт на интереси. 

Гласували: „за”-14; „против”-няма; „въздържали се”-няма. 

10.Заповед на Областния управител гр.Плевен относно ново обсъждане на Решение 

№56 в частта по т. 3 по Протокол №12 от 27.03.2012 година, докладва г-жа Цолова и 

предложи да се отмени т. 3 на Решението. 
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Общинският съвет прие предложението. 

Р Е Ш Е Н И Е №81 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 23, първо предложение и ал. 2 от ЗМСМА, 

Общинският съвет Кнежа 

Р Е Ш И: 

1.Отменя точка 3 от Решение №56 прието с Протокол №12 от 27.03.2012 година от 

Общинския съвет Кнежа. 

Гласували: „за”-14; „против”-няма; „въздържали се”-няма. 

11.Молба и предизвестие от д-р Велизар Дилов – управител на „МБАЛ – Кнежа” 

ЕООД, относно освобождаване от заеманата длъжност, докладва г-жа Цолова. 

Отношение взеха: 

Постоянната комисия по здравеопазване, социална политика и етнически въпроси 

предлага да се приемат молбата и предизвестието. 

Постоянната комисия по финанси, бюджет, общинска собственост, приватизация и 

данъчна политика предлага да се приеме предизвестието. 

Герговска напомни, че в комисията по здравеопазване е обсъждано какво би било 

становището на управителя, след като е отменено решението, за намаляване работната му 

заплата. 

Цолова отговори, че като получи новото решение д-р Дилов ще реши да ли да 

оттегли молбата и предизвестието. 

Общинският съвет прие предизвестието на д-р Дилов. 

Р Е Ш Е Н И Е№82 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 23, първо предложение и ал. 2 от ЗМСМА, чл. 42, ал. 1, 

т. 2 от Наредба №13 за управление и упражняване правата на община Кнежа в качеството 

й на собственик върху търговските дружества с общинско участие в капитала, Общинският 

съвет Кнежа 

Р Е Ш И: 

1.Приема тримесечното писмено предизвестие на д-р Велизар Дилов - управител на 

„МБАЛ – Кнежа” ЕООД с начало 27.03.2012 година. 

Гласували: „за”-14; „против”-няма; „въздържали се”-няма. 

12.Предложение от Маргарита Павловска – председател на ПК „Напредък” 

гр.Кнежа относно прекратяване на съсобственост в имот н кв.119, пл.№1949 по плана на 

гр.Кнежа, докладва г-жа Цолова. 

Отношение взеха: 

Постоянната комисия по устройство и развитие на територията на общината, 

обществен ред и безопасност на движението предлага общината да откаже изкупуването 

дела на кооперацията, а да продаде своя дял от 30%. 

Постоянната комисия по финанси, бюджет, общинска собственост, приватизация и 

данъчна политика предлага общината да продаде своя дял от 30% на кооперацията. 

Дамяновска предложи да се  отмени разглеждането на предложението защото 

въпросният етаж е даван под наем, но общината не е получила своя дял от него. Предложи 

да се направи среща с председателя на кооперацията за изясняване. 

Грамов обясни, че реда не е такъв, защото общината знае за своя дял и не го е 

потърсила. Има съдебен ред. 

Общинският съвет прие предложението на Дамяновска. 

Р Е Ш Е Н И Е №83 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 23, първо предложение и ал. 2 от ЗМСМА, 

Общинският съвет Кнежа 

Р Е Ш И: 
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1.Отлага разглеждането на Предложение внесено от председателя на ПК 

„Напредък” гр.Кнежа до провеждане на среща за споразумяване относно наема получен от 

втория етаж на съсобствена сграда в кв.119, пл.№1949 по плана на гр.Кнежа. 

Гласували: „за”-9; „против”-няма; „въздържали се”-5. 

13.Молба от Стоян Горнишки от гр.Кнежа относно закупуване на общински имот, 

докладва г-жа Цолова. Цолова прочете и становището на гл.архитект на общината. 

Отношение взеха: 

Постоянната комисия по устройство и развитие на територията на общината, 

обществен ред и безопасност на движението предлага да се даде съгласие за изработване 

на нов ПУП, като разходите са за сметка на молителя. 

Постоянната комисия по финанси, бюджет, общинска собственост, приватизация и 

данъчна политика предлага да се удовлетвори молбата на Стоян Горнишки и се подкрепи 

становището на гл.архитект. 

Общинският съвет прие предложението на комисиите. 

Р Е Ш Е Н И Е №84 

На основание чл. 21, ал. 1, т.11 и ал. 2 от ЗМСМА, Общинският съвет Кнежа  

Р Е Ш И: 

1.Възлага на общинска администрация да изработи ПУП – план за регулация, като 

разходите са за сметка на Стоян Горнишки. 

Гласували: „за”-14; „против”-няма; „въздържали се”-няма. 

ПО ТОЧКА ПЕТА – РАЗНИ: Нямаше желаещи да вземат отношение. 

 

След изчерпване на материалите по дневния ред, председателя на общинския съвет 

закри редовното заседание за м.Април в 17
35

 часа. 

 

 

Протоколчик:       Председател ОбС: 

/П.Македонска/      /М.Цолова/ 

 

                                        


